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Posudek zpracovávaný vedoucí práce 

Předložená bakalářská práce je empirického charakteru, jejíž cílem bylo zjistit vlastní zkušenost 
občanů ČR se školou v přírodě. Respondenti byli dotázáni na cíl školy v přírodě, její formu, obsah a 
význam. Práce je zpracovaná na 58 stranách textu, seznam literatury čítá 44 tištěných a 
elektronických zdrojů, příloha je jedna. 

Od zadaní BP projevovala autorka velký zájem o zadané téma, které vyplynulo z její pozitivní 
zkušenosti se školami v přírodě na ZŠ a pozdějším zjištěním, že její vrstevníci mají značně rozdílné 
zkušenosti se školou v přírodě. 

Zvolené téma práce je velmi zajímavé a koresponduje s jejím obsahem, jednotlivé části na sebe 
logicky navazují. 

Teoretická část práce přináší ucelený pohled na vývoj škol v přírodě a jejich cíle v českých zemích od 
počátku 20. století až po současnost. Toto je velkým kladem práce. Ke zpracování teoretických 
východisek bylo použito dostatečné množství odborné literatury.  

V praktické části dotázala autorka 151 respondentů pomocí online ankety, která zjišťovala jejich 
zkušenosti se školou v přírodě na absolvované ZŠ. Velikost výzkumného souboru je dostačující pro 
daný typ práce, dokonce překračuje požadavky kladené na BP. I přesto, že se nejedná o 
reprezentativní vzorek celé populace, přináší anketa zajímavé výsledky a naznačuje určité trendy. 

Autorka pracovala samostatně, projevovala vlastní iniciativu a reagovala pohotově na všechny 
připomínky vedoucí práce. 

Autorka je způsobilá k samostatnému řešení odborných problémů a práci doporučuji k obhajobě. 
Výsledná známka bude záviset na průběhu obhajoby. 

 

Otázky k obhajobě:  

1. Který z výsledků anketního šetření byl pro vás nejvíce překvapivý a proč? 
2. Anketa naznačila určité současné trendy ve vývoji škol v přírodě. Jakým směrem, si myslíte, 

se budou školy v přírodě na ZŠ dále vyvíjet? Jaké další změny je čekají z vašeho pohledu?  
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